

RACE UNDER THE SUN

11th of March 2007 at village of Yermasogia (Limassol)

Preview to mens race

First climb will split the peloton

Some of the who is who of cross-country discipline will be at the starting line on main square in Yermasogia. Fredrik Kessiakoff (Swe), Roel Paulissen (Bel), Yader Zoli (Ita) are only some of the worldclass riders who will join the Race under the sun on sunday, 11th of March. Karl Platt (Ger) has to fight hard to repeat his victory from last years edition. Start of race will be at 12h.

Fredrik Kessiakoff, who took bronze medal at worlds 2006 in Rotorua, New Zealand, showed a pretty good shape, when he was winner of first and second stage in Afxentias stage race. After bad luck with flat tire at sundays stage, the swedish Cannondale-Vredestein rider, will try again to put another victory in his palmares. On this way he could be the first leader of world ranking 2007, which will be released at 20th of March. Not impossible but hard to put in reality because his team mate Roel Paulissen, three time worldcup winner, and of course the very strong Yader Zoli are aiming to beat Kessiakoff. Tony Longo (Ita), vice world champion u23 in 2006, is also a candidate for the podium.

Looking on these guys Karl Platt and also last years surprising second Christoph Bischof (Sui) from Team Bikin' Cyprus, are not the favourites. Even Michi Weiss (Aut), new in Team Bikin' Cyprus, will have problems to stay with the riders who did the Cyprus races the weeks before. German Stefan Sahm does his first real race this season, so nobody expects him on the first three places.

The 6,1 kilometer circuit has 245 meters altitude per lap. Already the first climb is very demanding. „That hurts for sure, directly after start such a climb, that will split the peloton“, Karl Platt knows from last years race.

Start of the mens race will be at 12:00 , while womens peloton will hear the bang one minute later.

Deutsche Version

RACE UNDER THE SUN

11. März 2007 in Yermasogia (Limassol)

Vorschau auf das Herren-Rennen

Erste Rampe wird das Feld zerreißen

Einige aus dem „who is who“ der Cross-Country-Disziplin werden auf der Hauptstraße in Yermasogia an der Startlinie stehen. Fredrik Kessiakoff (Swe), Roel Paulissen (Bel), Yader Zoli sind nur ein paar der Weltklassefahrer, die beim Race under the sun am Sonntag, 11. März am Start dabei sein werden. Karl Platt (Ger) wird schwer kämpfen müssen, um seinen Vorjahressieg zu wiederholen.

Fredrik Kessiakoff, WM-Dritter der Weltmeisterschaft in Rotorua, Neuseeland, zeigte eine hervorragende Form, als er am vergangenen Wochenende die erste und die zweite Etappe des Afxentia Stage Race gewann. Nach seinem Pech mit dem Reifendefekt bei der Sonntagsetappe, will der schwedische Cannondale-Vredesteinfahrer versuchen einen weiteren Sieg in sein Palmares einzufügen. Damit könnte er der erste Führende der Weltrangliste 2007 werden, die am 20. März veröffentlicht wird. Nicht unmöglich aber schwer in die Realität umzusetzen, weil sein Teamkollege Roel Paulissen und natürlich der starke Yader Zoli Kessiakoff schlagen wollen. Auch Tony Longo (Ita), U23-Vizeweltmeister, ist ein Kandidat für das Podium.

Im Blick auf diese Leute sind Karl Platt, Vorjahressieger und der Überraschungszweite Christoph Bischof (Sui) vom Team Bikin' Cyprus nicht favorisiert. Auch Michi Weiss (Aut), neu im Team Bikin' Cyprus, wird seine Probleme haben Kontakt zu halten mit den Fahrern, die bereits bei den letzten Rennen auf Zypern dabei waren. Stefan Sahm (Ger) fährt sein erstes echtes Rennen, so dass ihn Niemand auf den ersten drei Plätzen erwartet.

Auf dem 6.1km langen Kurs müssen pro Runde 245 Höhenmeter überwunden werden. Gleich die erste Steigung hat es in sich. "Die tut verdammt weh - direkt nach dem Start so eine Rampe, das wird das Feld früh zerreißen," weiß Vorjahressieger Karl Platt.

Das Männer-Rennen startet um 12 Uhr, die Damen werden eine Minute später los geschickt.